
Geacht lid, 
 
Wat fijn dat u zich heeft aangemeld bij de veteranen vereniging. 
Middels deze mail willen we u op de hoogte brengen van de stand van zaken over onze vereniging. 
Omdat de vereniging aan de wettelijke verplichting moet voldoen om een bestuur te hebben, heeft 
onze vereniging ook een bestuur. Maar de vereniging inclusief bestuur moet men zien als een groep 
gelijkgezinden en is het een vereniging van, voor en door veteranen.  
Het huidige bestuur bestaat uit de veteranen: 
Vice voorzitter  - Henk Noltes 
Secretaris  - Wilfried Bouwmeester 
Penningmeester  - Rick Beldman 
Bestuurslid  - Benjamin Pattiasina  
Voorzitter  - Bart Beldman 
 
We willen iedereen evenveel inspraak laten hebben over de vereniging. Daarom kan het geregeld 
voorkomen dat u een mail zult ontvangen met een vraag waar we graag uw mening over willen 
horen. Zo ook in deze mail willen we alle leden wat zaken voorleggen waar we graag een 
gezamenlijk besluit over willen maken. 
 
Maar eerst even de stand van zaken;  
 
Opzetten vereniging 
De vereniging is ingeschreven bij de notaris en de kamer van koophandel waardoor we nu een 
officieel erkende vereniging zijn. Na het inschrijven bij de notaris zijn we achter een bankrekening 
aangegaan. Dit zal een deze dagen geregeld zijn.  
 
Leden 
Omdat we iedereen toch zo snel mogelijk wilden toelaten hebben we de inschrijvingen laten 
plaatsvinden. Keerzijde hiervan is dat we later misschien toch wat meer gegevens van de leden 
nodig hebben dan dat er nu bij het bestuur bekend is. 
Om alles zo goed mogelijk inzichtelijk te houden hebben we er voor gekozen om een 
boekhoudprogramma te gaan gebruiken met daaraan gekoppeld een ledenadministratie module. 
Wanneer de rekening rond is, zullen we deze systemen gaan inrichten waarna ook de contributies 
geïnd kunnen worden.  
 
Veteranen platform (VP) 
Waarschijnlijk zullen we eind maart toegelaten worden bij het veteranen platform. Dit heeft een 
bestuurslid van de VP kenbaar gemaakt. Het VP is een overkoepeling van veteranen organisaties. Bij 
het VP zijn veel veteranen verenigingen aangesloten waardoor het VP 70.000 individuele veteranen 
vertegenwoordigen. Op de website van het Veteranen Platform is meer te lezen over waar het VP 
voor staat en wat het voor ons kan betekenen www.veteranenplatform.nl . 
 
Kennismakings bijeenkomst 
Omdat er ongetwijfeld (voor elkaar) nieuwe gezichten tussen zitten willen we graag een avond 
organiseren waar we gezamenlijk onder het genot van een hapje en een drankje elkaar kunnen 
voorstellen of natuurlijk gewoon met elkaar kunnen praten. Gezien we nog maar net gestart zijn als 
vereniging levert het organisatorisch wat problemen op;  

- Hoeveel leden komen er bij tussen het plannen en de gekozen avond?  
- Hoe gaan we het betalen of vragen we meteen een vast bedrag aan de leden die willen 

komen? Want wij als nieuwe vereniging hebben natuurlijk nog geen vermogen opgebouwd. 

http://www.veteranenplatform.nl/


- Welke locatie kunnen we gebruiken? Dit is natuurlijk afhankelijk van het aantal leden en de 
wensen van de leden. 

Kortom, we buigen ons nog even over deze zaken en zullen hier zsm op terug komen. Mocht u 
ideeën hebben op bovenstaande knelpunten horen we dit natuurlijk graag. 
 
 
Zoals eerder aangegeven willen we graag wat input hebben van alle leden. Het eerste punt waar we 
graag wat over willen weten is de communicatie. De vereniging is voortgekomen uit het idee van een 
aantal veteranen die al een tijdje met elkaar in contact stonden in een appgroep. Middels deze 
appgroep zochten we elkaar eens in de zoveel tijd op en werden er zaken georganiseerd zoals 
deelnemers stille tocht en/of onthullingen. Omdat deze appgroep bedoeld is om gezellig met elkaar 
te kletsen kan het voorkomen dat u er helemaal niet op zit te wachten om daar in deel te nemen. 
We hebben daarom het idee om een appgroep te starten waarbij alleen de bestuursleden 
informatieve berichten over de vereniging kunnen sturen en de mensen daar niet op kunnen 
reageren. Dit is namelijk tegenwoordig de makkelijkste manier om iedereen snel te kunnen bereiken 
zonder dat mensen zich storen aan veel berichten. Natuurlijk zullen belangrijke zaken ook via de mail 
gedeeld worden, en indien wenselijk via de brievenbus. Geef dit echter dan wel duidelijk aan bij het 
bestuur. Om niet iedereen zomaar in een nieuwe appgroep te stoppen delen we dit nu mede. 
Woensdag 15-03-2023 zal de appgroep aangemaakt worden. Mocht u niet opgenomen willen 
worden in de appgroep laat dat dan even voor de 15e weten middels een reply op deze mail. 
 
Vervolgens heeft Brand Builders in Wierden een aantal logo’s ontworpen. Hier moeten we een logo 
uit kiezen. Hiervan willen we graag weten welk logo uw voorkeur heeft zodat we gezamenlijk een 
keuze kunnen maken voor het logo dat onze vereniging zal gaan dragen. 
De logo’s kunt u vinden in de bijlage van deze mail. Graag ontvangen we hier ook graag voor 
woensdag 15-03-2023 een reactie op zodat we daarna een keuze kunnen maken. 
 
We blijven de komende tijd dus nog bezig met ontwikkelen en proberen u dan ook zoveel mogelijk 
op de hoogte te houden. Mocht u toch nog vragen of opmerkingen hebben of wilt u reageren op de 
vragen hierboven kunt u deze mail beantwoorden of persoonlijk contact opnemen middels 
whatsapp of bellen. De vereniging heeft naast de website ook een facebook pagina waar we 
natuurlijk ook zo veel mogelijk veteranen willen verzamelen dus meld u daar ook aan.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens het bestuur 
Bart Beldman 
Voorzitter 
www.veteranenwierden.nl 
www.facebook.com/groups/711690383985241 
 
 

http://www.veteranenwierden.nl/
http://www.facebook.com/groups/711690383985241

